
Referat fra møde i lokalhistorisk arkiv d. 20.06.23 

 

Deltagere: Connie, John, Kaj, Kirsten, Nina, Birthe 

Afbud: Steen 

 

 

Dagsorden Referat 
1. Godkendelse af 

referat fra d. 2.05.23 
 

Godkendt 

2. Evaluering af de nye 
åbningstider 

De nye åbningstider fungerer godt. Da vi er 7 frivillige er der 
fleksibilitet, så vi ikke behøver at være der hver gang. Det 
fungerer godt med at vi booker os fra måned til måned. 
Tiden fra kl. 13.30-17 fastholdes. 
Vi fortsætter med at have møde den første mødedag i måneden 
hvor alle deltager. 
 

3. Evaluering af 
oprydningen 

Alle er meget glade for oprydningen, der har skabt mere lys i 
rummet. 
Det har hjulpet meget at vi har fået det ekstra rum på 1.sal. Her 
har vi sat meget op og vil tage det ned når det skal registreres 
og skifte udstillinger med billeder. 
 

4. Åbent hus d. 18.08 Vi har meldt os til at holde åbent den dag der er late night. 
Kaj undersøger i hvilket tidsrum vi skal holde åbent. 
Vi laver en lille udstilling om Falsters højspænding og 
Konfirmationsbilleder igennem tiden. 
Vi vil undersøge om vi kan låne skolebilleder på skolen og 
scanne ind i arkibas. 
Vi kan også lægge ale skolebøger frem  
Vi mødes kl. 15.00 
 

5. Økonomi John oplyser, at vi endnu ikke har modtaget de penge som vi 
skulle have fra kommunens kulturforvaltning. 
Birthe beder Karin rykke for dem. 
 

6. Bemanding i arkivet Tirsdag d. 8.08: John, Birthe, Connie? 
Tirsdag d. 15.08: John , Birthe  
Tirsdag d. 22.08: John, Birthe, Nina, Kaj 
Tirsdag d. 29.08: John, Birthe, Nina, Kaj 
Tirsdag d. 5.09: fællesmøde – Alle 
 



7. Modtagne arkivalier De arkivalier vi modtager bliver fremover lagt på hylde i skab 4. 
Herfra kan de tages frem og journalisere dem 
 

8. Alarmsystem Lars pedel orienterer om skift i kommende alarmsystem 
Vi afventer tilbud 
 

9. ønsker om hjælp til Historier fra forsamlingshuset 
  
  

 


